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Följande är den ekonomiska berättelse som förbundsstyrelsen har att avlägga avseende 1 
kongressperioden 2023-2025. Denna berättelse behandlar förbundets ekonomi på ett övergripande plan. 2 
I det bifogade bokslutet syns ekonomin på förbundsnivå 2024–2025 i detalj. När vi skriver 3 
“förbundsnivån” menar vi sådant som rör förbundscentralen och förbundsstyrelsen (personalkostnader 4 
för alla anställda, lokalhyra, resor etc), inte hela 5 
förbundet. Klubbar och distrikt sköter sin egen ekonomi så vidare detaljer om deras 6 
ekonomi syns i deras egna bokslut. 7 
 8 
Kongressperiodens ekonomi har präglats av den pågående ekonomiska krisen, och i princip alla 9 
kostnader har ökat snabbare än våra intäkter. På förbundsnivå har vi haft en del problem med det 10 
praktiska arbetet kring ekonomin, som bl.a. ledde till att vi ex. inte fakturerade distrikt för centrala 11 
arrangemang i tid. Det syns i bokslutet som “Upparbetad men ej fakturerad intäkt”. Vi har nu tagit hand 12 
om det, men det syns inte i bokslutet eftersom det bara går fram till årsskiftet 2024/2025. För att liknande 13 
saker inte ska hända igen har vi gjort en omorganisering av ekonomiarbetet på förbundsnivå.  14 
 15 
Omorganiseringen gäller bland annat att vi bytt bokföringssystem till ett som är mer modernt och 16 
effektivt. Vi har också anställt en ekonomibyrå till ekonomiska rutinsysslor som bokföring, 17 
löneutbetalningar etc. Arbetet med omorganiseringen av ekonomin har kommit långt, och det finns goda 18 
grunder för nästa förbundsstyrelse att bygga vidare på. Skulle nästa förbundsstyrelse exempelvis vilja 19 
arvodera en förbundskassör finns det en öppning för det – men det som sagt upp till nästa styrelse. 20 
 21 
Trots den ekonomiska krisen har förbundet totalt ökat sina tillgångar. Distriktens samlade tillgångar har 22 
från 2023–2024 ökat från 12 miljoner kr till 16 miljoner kr, och har mellan 2023–2024 ökat från 16 23 
miljoner till 21 miljoner. 24 
 25 
Förbundsnivåns största intäktskällor är statsbidraget och bidrag från Vänsterpartiet. Förbundsnivåns 26 
kostnader utgörs främst av personal- och kontorskostnader. Kostnaderna för centrala arrangemang är 27 
också stora, men de påverkar inte förbundsnivån eftersom de täcks av deltagaravgifter som distrikten 28 
betalar. Förbundsnivån gjorde ett positivt resultat på 338 728 kr år 2024.  29 
 30 
Under kongressperioden så har vi arbetat med att öka förbundets ekonomiska självständighet. Under 31 
2023 så fakturerade vi partiföreningar och partidistrikt för tiondet från centralt håll, vilket ökade det vi 32 
fick in i tionde väldigt mycket. Detta gjordes dock inte 2024. Sedan har vi diskuterat placeringar där vi 33 
utöver sparkonton beslutat att placera 3 miljoner i en svensk indexnära fond med hållbarhetsmål. På 34 
grund av hög personalomsättning på ekonomisekreterartjänsten har vi också beslutat att lägga stora 35 
delar av förbundets ekonomihantering på en byrå. Detta beslut var nödvändigt för att det ekonomiska 36 
arbetet skulle fungera. Vi tycker dock att kommande förbundsstyrelse behöver diskutera användningen 37 
av ekonomisk byrå och om det är någonting förbundet ska fortsätta med. 38 
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